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BestepRRE

Veel dank weer! De relatieve inflexibiliteit van het callcenter blijkt deze week wel weer een beetje, dus ik zie uit

naar je document. Sorry voor mijn late reactie, waren volle dagen met het debat en de nasleep daarvan. Bijgaand
tkn verrtouwelijk het vanmorgen afgemaakte scenario voor bespreking met de minister vanmiddag. Dit scenario

heeft draagvlak van lhv en ggd en ziet er wmb goed uit. Wordt vanmorgen getoetst met dpg en, gister langs de |hv

bestuur gegaan

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

+31 (0)6 5.1.2e

IERrv.
Van: JIE atilburguniversity.edu>

Verzonden: woensdag 24 maart 2021 21:43

Aan: SEEerivm n>
Onderwerp: Update

Bestel-Np-L]

Hoop dat kamerzaken vandaag verder goed zijn verlopen. Heb van een afstandje de hele discussie over de voorraad gevolgd. Is wel

een erg ongelukkig samenlocop van omstandigheden met het gedoe rondom AstraZeneca. Niettemin denk ik zelf ook dat bij Pfizer

de veiligheidsvoorraad veolgens de definitie in de tactische planning terug kan naar 0 of -1 dag. Het is beter om dat snel te doen,

omdat anders er teveel doses tegelijk vrijkomen en de GGD zo’n schok niet kan wegprikken.

Het lijkt me ook zinvol om nog eens zorgvuldig naar AZ te kijken hoe hiermee om te gaan. Ik denk dat 10 dagen voorraad wel erg

veel is, zelf in deze onzekere tijden. We moeten denk ik meer inzetten op een flexibel afsprakensysteem (zie onder) want anders

gaan er straks miljoenen doses onnodig
“

in de vriezer” liggen vrees ik.

Even een korte update van onze zijde:
+ Wij zijn bezig om een

— wat ons betreft afsluitend — document te maken met risico’s en kansen voor de komende

maanden. Risico’s op verdere vertraging en wat eraan te doen om dat zoveel mogelijk tevoren op te vangen; kansen om nog

verder te versnellen en wat te doen om die kansen te grijpen.
* Ons laatste project is het afspraken systeem. De laatste issue met AZ heeft laten zien dat het afsprakensysteem de

bottleneck in de wendbaarheid aan het vormen is. Middels scheiding van preregistratie en afspraken maken kan dat

grotendeels worden opgelost en kan de GGD ook een andere afsprakenlogica gaan opzetten. lk las vandaag dat steeds meer

staten in de VS dat nu ook opzetten met ook als argument dat anders mensen maar blijven inloggen op de

afsprakensystemen om te kijken of ze al een afspraak kunnen maken; dat leidt tot overbelasting en is ook een zorg bij de

GGD. Het zou bovendien bij jullie een bottleneck wegnemen om op heel korte termijn steeds heel veel uitnodigingen te

versturen; ik begrijp dat dat moeilijk schaalbaar is. GGD GHOR is op de hoogte en steunt dit. lk meldde dit vorige week in het

VWS opschalingsoverleg en Egon gaf daar aan dat er IT weerstand zou zijn hiertegen en dat hij mij hierover nog zou bellen,

maar dat is niet gebeurd. Ik hoop dat wij volgende week een soort prototype hebben dat ontwikkeld is door studenten van

de VU (voor de afsprakenlogica) en Ul mensen van Bol.com (voor de user interface, programma logica). Onze gedachte is dat
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dan te presenteren en dan zou moeten worden beoordeeld of dit dan bij GGD kan worden geintegreerd in het systeem.

Omdat uiteindelijk RIVM de groepen vrijgeeft, zal bij RIVM dus ook betrokkenheid moeten zijn.

lk probeer je het document voor het weekend nog te sturen. Misschien dat we dan begin volgende week een uurtje kunnen

prikken om er doorheen te lopen en vragen van jouw zijde te beantwoorden. We kunnen ook dinsdag in Breda wat eerder

afspreken om daar samen te zitten als dat prettiger is.

Groet
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